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Novi Pazar - Ko je i malo sumnjao, u
nedelju se kona~no uverio da }e Bo-
{nja~ka demokratska zajednica Sand`a-
ka (BDZS) i njen lider narodni poslanik
Muamer Zukorli} da se svrstaju u tabor
aktuelnog premijera i predsedni~kog

kandidata Aleksandra Vu~i}a. Odluku
rukovodstva ove partije novinarima je
saop{tio Zukorli} uo~i samog dolaska
Vu~i}a u ovaj grad. On je rekao da je
Predsedni{tvo BDZS „posle opse`nih
analiza i temeljitih razmatranja, uzima-
ju}i u obzir ~injenicu da Bo{njaci nema-
ju svog kandidata i nekoliko susreta sa

Vu~i}em, donelo odluku da na predsto-
je}im izborima za predsednika Srbije
podr`e tog kandidata“. 

Zukorli} je rekao da je dosada{nje
iskustvo saradnje i partnerstva sa Vu-
~i}em u republi~kom parlamentu i vla-

di „pokazalo da mu je stalo do politike
dijaloga i pomirenja koje zagovara
BDZS i da je imao dr`avni~ki stav, ka-
da je re~ o nimalo lakim pitanjima u
odnosima Srbije i BiH, svestan ~injeni-
ce da od odnosa Bo{njaka i Srba zavi-
se mir i stabilnost, kao u Srbiji tako i u
regionu“. Od bo{nja~kih stranaka

ostala je samo jo{ SDA Sand`aka Sulej-
mana Ugljanina da se izjasni kojeg }e
predsedni~kog kandidata da podr`i.
Ranije su to u~inile SDPS i SDP Rasi-
ma Ljaji}a, Sand`a~ka narodna partija
(SNP) Mirsada \erleka i Bo{nja~ka

narodna stranka (BNS) Muja Mukovi-
}a, koje su podr`ale premijera Vu~i}a.
Narodni poslanik SDA Enis Imamovi}
upozorio je da se sprema izborna kra-
|a u Sand`aku i da njegova partija in-
tenzivno priprema strana~ku infra-
strukturu da to spre~i. S.N.
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Prijepolje - U ponedeljak, kada je
po~ela sedma sednica Skup{tine op{ti-
ne, odbornici razmatrali, a potom
usvojili 11 od 20 ta~aka dnevnog reda
prvog ovogodi{njeg zasedanja, umesto
o programima rada i finansijskim pla-
novima preduze}a i ustanova koje se fi-
nansiraju iz bud`eta, nametnule su se
teme koje se nazivaju „otvaranje fioka“. 

Rovovska verbalna borba odborni-
ka opozicije, koji su bili na vlasti godi-

nama i sada{nje vlasti nastavljena je i
na ovom zasedanju Skup{tine op{tine.
To da je prvo, tek u martu, bila je i jed-
na od zamerki opozicije jer se, kako ve-
le, kasni sa dono{enjem programa ra-
da i finansijskih planova ustanova i
javnih preduze}a koji se finansiraju iz
op{tinskog bud`eta. Pa, ipak, upravo
je to bilo najmanje analizirano, o tome
gotovo da i nije bilo govora. I.H.D.
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Prvo ovogodi{nje zasedanje Skup{tine op{tine Prijepolje 

Ko je naredio da
grad bude prljav

Uvek zanimljiva rasprava: SO Prijepolje 
Predizborno vreme u Novom Pazaru

I Zukorli} 
podr`ao Vu~i}a

Zvani~no (skoro) svi
za Vu~i}a: Novi Pazar 



Novi Pazar - Ko je i malo
sumnjao, u nedelju se kona~no
uverio da }e Bo{nja~ka demo-
kratska zajednica Sand`aka
(BDZS) i njen lider narodni po-
slanik Muamer Zukorli} da se
svrstaju u tabor aktuelnog pre-
mijera i predsedni~kog kandi-
data Aleksandra Vu~i}a. Odlu-
ku rukovodstva ove partije no-
vinarima je li~no saop{tio Zu-
korli} uo~i samog dolaska Vu-
~i}a u ovaj grad. On je rekao da
je Predsedni{tvo BDZS „posle
opse`nih analiza i temeljitih
razmatranja, uzimaju}i u obzir
~injenicu da Bo{njaci nemaju
svog kandidata i nekoliko su-
sreta sa Vu~i}em, donelo odlu-
ku da na predstoje}im izborima
za predsednika Srbije podr`e
tog kandidata“. 

Zukorli} je rekao da je dosa-
da{nje iskustvo saradnje i part-
nerstva sa Vu~i}em u republi~-
kom parlamentu i vladi „poka-
zalo da mu je stalo do politike
dijaloga i pomirenja koje zago-
vara BDZS i da je imao dr`av-
ni~ki stav, kada je re~ o nimalo
lakim pitanjima u odnosima Sr-
bije i BiH, svestan ~injenice da
od odnosa Bo{njaka i Srba zavi-
se mir i stabilnost kao u Srbiji
tako i u regionu“. On je ocenio
da podr{ka Vu~i}evoj kandida-
turi „nije ni nagrada ni trgovina
funkcijama, ve} investicija u
budu}nost koja donosi podjed-
nako dobro svima na ovom
prostoru“.

Bez obzira na datu podr{ku,
poslanik Zukorli} je zamerio re-
publi~koj vladi zbog dosada-

{njeg odnosa prema Bo{njaci-
ma jer u sand`a~kim op{tinama
nije u dovoljnoj meri ispo{tova-
na nacionalna zastupljenost.
Pozvao je ipak Bo{njake da na
predstoje}im izborima glasaju
za Aleksandra Vu~i}a. Nakon
Zukorli}evog obra}anja novi-
narima krenule su spekulacije o
nagodbi izme|u dvojice lidera i
ustupcima koje }e premijer da
napravi BDZS i njenom lideru.
Nekoliko sati nakon objavljiva-
nja informacije iz BDZS, pred-
sedni~ki kandidat Vu~i} je to
demantovao. Rekao je da se za-
la`e za dobre odnose Srba i Bo-
{njaka, a da Zukorli}u nije obe-
}ao ni{ta u zamenu za podr{ku
na izborima. 

- Nikome ni{ta nisam obe}ao
protivzakonito. Ako mislite da
sam ne{to obe}ao, ja tako ne raz-
govaram, bio je kategori~an Vu-
~i}. U ovu pri~u ne veruje DSS
koja je u saop{tenju za javnost
ocenila da je Zukorli}eva podr-
{ka Vu~i}u „nastavak uhodane
politi~ke trgovine, od koje li~nu
korist imaju njih dvojica, a {tetu
dr`ava Srbija i njeni gra|ani“.

- Ovom podr{kom biv{i
muftija pla}a Vu~i}u funkciju
predsednika Odbora za prosve-
tu Skup{tine Srbije i status oso-

be izvan i iznad zakona, {to mu
omogu}ava ilegalnu gradnju
ogromnih razmera u Novom
Pazaru. Tako Zukorli} izbega-
vaju}i zakone Srbije, postaje
vlasnik enormno skupih ne-
kretnina, a Vu~i} zauzvrat, u
poku{aju da prestane predsed-
nik Srbije po svaku cenu dobija
na raspolaganje nekoliko hilja-
da glasova ekstremnih Bo{nja-
ka, saop{tava DSS.

Od bo{nja~kih stranaka
ostala je samo jo{ SDA Sand`a-
ka Sulejmana Ugljanina da se
izjasni kojeg }e predsedni~kog
kandidata da podr`i. Ranije su

to u~inile SDPS i SDP Rasima
Ljaji}a, Sand`a~ka narodna
partija (SNP) Mirsada \erleka i
Bo{nja~ka narodna stranka
(BNS) Muja Mukovi}a, koje su
podr`ale Vu~i}a.

^lan Predsedni{tva SDP
Mirsad Jusufovi} je ocenio da je
„politika rada, a ne velikih re~i“
opredelila njegovu partiju da
podr`i predsedni~kog kandida-
ta Vu~i}a. Jusufovi} je istakao i
zna~aj saradnje sa lokalnim
partnerima kako bi „Novi Pazar
i Sand`ak nastavili putem raz-
voja“ i podsetio na potpisane
Sporazum o saradnji sa SNP i

Deklaraciju o strate{kom part-
nerstvu sa SDA Sand`aka.

Na Sporazum o saradnji
svoje potpise su stavili lider
SDPS, ~iji je kolektivni ~lan
SDP, Rasim Ljaji} i predsednik
SNP Mirsad \erlek, koji je
„kruna dosada{nje saradnje“
ove dve partije. SDPS i SNP, po
slovu sporazuma zajedno }e na-
stupati na svim slede}im izbori-
ma. Ljaji} je ocenio da je „spo-
razum vi{e od obi~ne koalicije.
Ovo je samo kruna dugogodi-
{nje saradnje“. SNP je sa SDP
na vlasti u Novom Pazaru od fe-
bruara 2013. a potrebna joj je i
parlamentarna stranka sa ko-
jom bi sara|ivala na republi~-
kom nivou.

- Ube|en sam da }emo zajed-
no imati vi{e ideja. Sa SDPS smo
odlu~ili da sara|ujemo jer ima-
mo istu ideologiju. I ciljevi su
nam isti, a to je ekonomski pro-
speritet. Obe stranke na pred-
sedni~kim izborima podr`a}e
Aleksandra Vu~i}a. Smatram da
zajedno mo`emo da uradimo vi-
{e, rekao je \erlek nakon potpi-
sivanja ovog dokumenta.

S. Novosel

petak, 24. mart 2017.II
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Poseta Sa{e Radulovi}a
Predsedni~ki kandidat pokreta „Dosta je bilo“ Sa{a Radulovi} u

okviru svoje predizborne kampanje posetio je Sjenicu, Ra{ku, No-
vi Pazar, Prijepolje, Priboj i Novu Varo{. U susretu sa gr|anima Sje-
nice, Radulovi} je rekao da ga se kandidat za predsednika Srbije
Aleksandar Vu~i} „pla{i jer ga je uhvatio da krade“ i njegovu politi-
ku okarakterisao kao „{teto~inski re`im po celu zemlju“. On je u iz-
javi medijima rekao da Aleksandar Vu~i} ve} pet godina uni{tava
dru{tvo i razara institucije dr`avnog sistema, te su predstoje}i iz-
bori dobra prilika da mu gra|ani „uru~e otkaz“.

Sprema se kra|a
Narodni poslanik SDA Enis Imamovi} upozorio je da se sprema

izborna kra|a u Sand`aku i da njegova partija intenzivno pripre-
ma strana~ku infrastrukturu da to spre~i. „Vladaju}a koalicija i nji-
hove ispostave poku{avaju da ucene ljude u Sand`aku, da ih upla-
{e. Prate se aktivnosti gra|ana na ulici, dru{tvenim mre`ama, sa
kim se slikaju i {ta komentari{u, a to jasno govori da se sprema ve-
lika izborna kra|a“, rekao je Imamovi} Radiju Sto plus. Dodaju}i da
}e SDA blagovremeno obavestiti javnost o eventualnoj podr{ci ne-
kom kandidatu, Imamovi} je istakao da „Sa{a Jankovi} ima veliku
naklonost Bo{nja~kog nacionalnog vije}a zbog ~injenice da je kao
za{titnik gra|ana ~vrsto {titio prava nacionalnih manjina“.

Posjeta delegacije IZ
Novi Pazar - Delegacija Islamske zajednice u Bosni i Hercegovini predvo|ena zamjenikom reisu-l-

uleme Husein ef. Smaji}em boravi u dvodnevnoj posjeti Novom Pazaru. Prvog dana posjete delegaciju
Rijaseta primio je predsjednik Me{ihata muftija dr. Mevlud ef. Dudi}. S.D. 

Nakon smjene Adnana Muhovi}a 
sa mjesta predsjednika SO Petnjica

Upitna koalicija BS i DPS
Petnjica - Smjena Adnana

Muhovi}a sa mjesta predsjedni-
ka Op{tine Petnjica i njegova na-
java da }e to dovesti do raskida
koalicije njegove Bo{nja~ke
stranke i Demokratske partije so-
cijalista u ovoj op{tini, otvorili su
pitanje da li je bi to ugrozilo koa-
liciju ove dvije partije na dr`av-
nom nivou? Bez podr{ke BS, Vla-
da Crne Gore koju predvodi DPS
izgubila bi ve}inu. U DPS su si-
gurni da do raskida koalicije ne-
}e do}i, ni u Petnjici ni Republici. 

Muhovi} je, kako je i najavlji-
vao lokalni DPS, smijenjen na
sjednici lokalnog parlamenta,
pro{log petka, glasovima 19 od-
bornika. Oni su smjenu inicirali
nezadovoljni zbog Muhovi}evih
izjava protiv Njego{a. Za v.d.
predsjednika SO imenovan je
Erol Muratovi}, odbornik DPS.
Iako kona~nu odluku donose or-

gani BS, Muhovi} je rekao da je
njegovom smjenom koalicija sa
DPS-om fakti~ki raskinuta i da to
mi{ljenje preovladava u petnji~-
kom odboru BS.“Kad je DPS
smijenio predsjednika Skup{tine
koji je istovremeno i predsjednik
Op{tinskog odbora BS-a zar to
nije raskinuta koalicija? Na{i od-
nosi su izuzetno poreme}eni, u
veoma smo lo{im odnosima. To
se iz Petnjice reflektuje na odno-
se na dr`avnom nivou“, kazao je
Muhovi}, najavljuju}i tu`bu
Upravnom sudu. „Odluka o ra-
zrje{enju je potpuno nelegitimna
i nelegalna. Mi }emo ulo`iti tu-
`bu Upravnom sudu, ne zato {to
je nekom stalo do fotelja, nego ~i-
sto da poka`emo da je to bilo jed-
no pravno nasilje“, kazao je za
TVCG Muhovi}. 

U petnji~kom odboru DPS,
me|utim, tvrde da je sve ura|e-

no u skladu sa zakonom i poslov-
nikom, te da ne ̀ ele raskid koali-
cije sa BS. Odnos dvije stranke
vladaju}e koalicije komplikuje i
presuda Vi{eg suda u Podgorici
kojom je Orhan [ahmanovi},
predsjednik Op{tine Plav, tako-
|e iz BS, osu|en na godinu za-
tvora jer je nezakonito investito-
re oslobodio pla}anja ure|enja
gra|evinskog zemlji{ta. Zani-
mljivo je da su Muhovi} i [ah-
manovi} nakon oktobarskih
parlamentarnih izbora tra`ili da
BS pregovara i sa opozicijom Cr-
ne Gore i bili skepti~ni prema
ponovnom formiranju vlade sa
DPS. U DPS vjeruju da koalicija
sa BS nije dovedena u pitanje.

Koalicija DPS i BS nije u kri-
zi, kazao je za Pobjedu {ef posla-
ni~kog kluba DPS-a Miodrag
Radunovi}. Na pitanje da li }e
smjena Adnana Muhovi}a sa
mjesta predsjednika petnji~kog
parlamenta, kao i prvostepena
presuda predsjedniku op{tine
Plav Orhanu [ahmanovi}u, uti-
cati na odnose u koaliciji, Radu-
novi} je odre~no odgovorio.
„Koalicija DPS-a i BS na dr`av-
nom nivou vjerujem da ne mo-
`e biti ugro`ena zbog aktuelnih
de{avanja na lokalnom nivou.
Saradnja na{ih partija i funkcio-
nisanje koalicije realizuje se u
skladu sa potpisanim koalicio-
nim sporazumom i program-
skim opredjeljenjima na{ih par-
tija“, rekao je Radunovi}. C.D.

Kako je sklopljen, 
mo`e biti i raskinut

Kako je koalicioni sporazum sa DPS sklopljen, na isti na~in mo`e
biti i raskinut, kazao je predsjednik Bo{nja~ke stranke i potpredsjed-
nik Vlade Crne Gore Rafet Husovi} za dnevni list Dan. Husovi} isti~e
da su u proceduri smjene Adnana Muhovi}a sa mjesta predsjednika
petnji~kog parlamenta prekr{eni Poslovnik, Statut i drugi pravni ak-
ti, te da je BS tra`ila da se postigne kompromis. Husovi} smatra da je
funkcioneru BS-a i predsjedniku Op{tine Plav Orhanu [ahmanovi}u
izre~ena drakonska kazna od godinu dana zatvora. Uvjeren je da }e
u slu~aju smjene Muhovi}a kao i osude [ahmanovi}a kona~ni prav-
ni epilog biti „bitno druga~iji“.

Predizborno vreme u Novom Pazaru

I Zukorli} podr`ao Vu~i}a

O~ekivana odluka: Muamer Zukorli}Politika rada, a ne velikih re~i: Mirsad Jusufovi} 
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Selo
Da nije ovih predsedni~kih izbora, jo{ dugo bi ~ar{ija ~ekala

da vidi kako joj izgleda predsednik dr`ave. Sva sre}a predsed-
ni~ki kandidati krenuli u pohode, te sre}e na{e i mi smo videli
predsednika. Narod ima mnogo `elja, a ovi {to ga pohode sa-
mo jednu - da se ufotelje narednih pet godine i spremaju pri~u
„niko kao ja“.

Jedni razbajavaju strah, drugi ube|uju ({to jes, jes) moglo je
vi{e i bolje, drugi nas pla{i evropskim baukom, tre}i re{io da iz ci-
pela usko~i u opanke (iako ih nikad nije nosio), ve} }e da se sna-
|e nekako po oranicama. Pri~e im {arene i neverovatne, samo im
je zajedni~ka dodirljivost. Mo`e narod da ih opipa, poljubi, zagr-
li... Sad i vi{e nikad, ako se do~epaju toliko `eljene predsedni~ke
komande.

Mi se eto, sa mnogobrojnim gostima, radovali atletskom sta-
dionu. Mo`e dosta ljudi da stane, zavisi ko kako broji. Vest je bi-
la da je stadion otvorio premijer, a tek potom da su na{i zlatni
atleti~ari kona~no sa puteljaka i {umaraka pre{li na pravo mesto.
Od otvaranja ostali putokazi za olimpijsko selo. Te{ko je pobro-
jati sva na~i~kana sela. Lak{e je da se podvedu pod zajedni~ko
ime olimpijsko selo. O tome su pri~ali dokoni na poselu. S. N.

Novi Pazar - Novi Pazar je do-
bio savremeni Atletski stadion,
na kojem }e mo}i da se odr`a-
vaju i me|unarodna takmi~e-
nja. Sve~ano otvaranje uprili~e-
no je minule nedelje, a prisu-
stvovao mu je premijer i pred-
sedni~ki kandidat Aleksandar
Vu~i}. Potpredsednik Vlade Sr-
bije Rasim Ljaji} ocenio je da su
realizacijom tog projekta „oni
koji }ute i rade pobedili one ko-
je sede i zvocaju“.

- Ovo je pobeda svih onih ko-
ji imaju viziju nad onima koji
imaju samo lo{u nameru, pobe-
da onih koji rade za op{te dobro

nad onima koji rade za vlastiti
d`ep, naglasio je Ljaji} i dodao
da je malo onih koji su verovali
u ovaj poduhvat i da su projekat
opstruirali svi oni koji nisu prija-
telji Pazara, sporta i atletike.
„Najpre su govorili da ga radimo
samo zbor predizborne kampa-
nje, a potom, kada su videli da se
projekat realizuje, kritikovali da
se kasni. Zatim su kritikovali {to
se na Had`etu pravi takav obje-
kat. Pravili smo ga tu zato {to ni-
smo imali drugu lokaciju. Pazar
nema ni 20 ari za bilo {ta. Zato
smo morali da ravnamo brdo da

bi napravili ova dva hektara, ko-
liko je bilo za najbolji atletski sta-
dion u Srbiji“, poru~io je Ljaji}.
Podse}aju}i da ovaj grad ima 40
odsto mladih i da je `elja da se
oni sklone sa ulice i bave spor-
tom, on je rekao da }e se „ovde
stvarati novi talenti, obarati stari
rekordi, postizati norme za
Olimpijske igre“ i obe}ao da }e
ceo kompleks biti zavr{en za go-
dinu dana. 

Premijer i predsedni~ki
kandidat Vu~i} rekao je da zna
da mu mnogi Bo{njaci nisu ve-
rovali ni pre godinu, ni pre dve
godine, „ali siguran sam da ste

mogli da vidite jednu stvar da
sam kao Srbin po{tovao Srbe i
da sam, u svakom trenutku, po-
{tovao i cenio i i te kako, vodio
ra~una o interesima Bo{njaka.
Potpuno sam siguran da ste to
mogli da vidite i da razumete.
Na{a politika je politika zajedni-
{tva, politika budu}nosti. A po-
litika budu}nosti je politika no-
vih auto puteva, novih bolnica,
novih fabrika, zajedni~kog ̀ ivo-
ta, a ne ratovanja i sukoba. Su-
vi{e smo krvi me|usobne proli-
vali da bismo to ikada vi{e hteli
da pomislimo i ponavljamo“.

Pred nekoliko hiljada Novopa-
zaraca Vu~i} je govorio i o no-
vim investicijama za ovaj kraj.
Najavio je uskoro potpisivanje
ugovora za izgradnju auto puta
^a~ak-Po`ega „odatle sledi au-
to-put preko Pe{teri od 107 km
do Boljara“.

- To }e biti spas i za Sjenicu i
za Ivanjicu i za Arilje i za Novi
Pazar, za ovaj deo Srbije koji je
po malo zapostavljen, ima ma-
nje fabrika i manje posla nego
drugi delovi na{e zemlje, nagla-
sio je Vu~i} i dodao da je po~eo
da razgovara sa ljudima „i u Sa-
rajevu i u Banjaluci, Evropi i sve-
tu“ o izgradnji auto puta Po`ega-
U`ice-Kotroman-Vi{egrad-Sa-
rajevo. „Time bismo sve vas po-

vezali istovremeno i sa Saraje-
vom i sa Beogradom. Mislim da
kada spajamo ljude, kada zajed-
ni~ki radimo imamo najbolje re-
zultate“, zaklju~io je on.

Premijer Vu~i} je najavio do
kraja ovog meseca jo{ 80 milio-
na dinara za nove sadr`aje na
Atletskom stadionu, a za 29.
mart uno{enje savremene opre-
me u Dijagnosti~ki centar Op{te
bolnice, vredne tri miliona evra.
U izgradnju Atletskog stadiona
ulo`eno je 136,6 miliona dinara.
Ministarstvo omladine i sporta
izdvojilo je 60 odsto sredstava,
40 odsto je obezbedio grad No-
vi Pazar, a izradu projekta fi-
nansirao je Atletski savet Srbije.

S.Novosel 

Bijelo Polje, Pljevlja - Majke
iz Pljevalja i Bijelog Polja pri-
dru`ile su se akciji solidarnosti
sa majkama troje i vi{e djece
koje, zbog smanjenja nov~ane
pomo}i, danima protestuju is-
pred Skup{tine Crne Gore u
Podgorici. Pljevaljke su prekju-
~e na sat vremena blokirale sao-
bra}aj na raskrsnici kod zgrade
Op{tine, a jedna od njih Vesna
Gvozdenovi} je najavila da }e
protest nastaviti sve dok nadle-
`ni ne odlu~e u njihovu korist.
„Pravo smo stekle je do`ivotno
i pravnici su nam objasnili da
ne mo`e na ovakav na~in da se
mijenja. Sramota je {ta se radi
sa majkama“, rekla je ona.

Majke Bijelog Polja blokira-
le su tako|e prekju~e na pola
sata saobra}aj na magistralnom
putu ka Ribarevinama. „Zapre-
pa{tene smo kada smo vidjele
koliko je lo{e stanje majki koje
ve} deveti dan {trajkuju ispred
sramne Skup{tine Crne Gore i

samo je pitanje dana kada }e
neka od njih da nastrada“, upo-
zorila je Gordana Rako~evi},
koja je dan ranije bila u Podgo-
rici. I Bjelopoljke najavljuju da
}e nastaviti protest. Odlukom
Vlade Crne Gore nov~ane na-
doknade za majke troje i vi{e
djece smanjene su za tre}inu, te
one koje su primale 336 evra
sada primaju 264, a sa 192 sma-
njene su na 144 evra. Do`ivot-
na nov~ana nadoknada za maj-
ke troje i vi{e djece uvedena je
zakonom usvojenim u pro{lom
sazivu Skup{tine, na prijedlog
dijela opozicije i vladaju}e koa-
licije, ali uz protivljenje DPS.
Ustavnom sudu je podnet za-
htjev za ocjenu ustavnosti Za-
kona o dje~ijoj i socijalnoj za{ti-
ti u dijelu koji se odnosi na
smanjenje naknada. Podgori~-
ke Vijesti saznaju da }e Ustavni
sud Crne Gore danas raspra-
vljati o tome.

S.D. 

Protest majki 
Pljevalja i Bijelog Polja

Zasedalo pribojsko Op{tinsko ve}e

Za vantelesnu 
oplodnju 300 hiljada 

Priboj - ^lanovi Op{tinskog
ve}a op{tine Priboj, na nedav-
noj sednici su utvrdili Predlog
Odluke o izmenama i dopuna-
ma Odluke o platama, nakna-
dama i drugim primanjima iza-
branih, imenovanih i postavlje-
nih lica u Skup{tini op{tine Pri-
boj. Radi se o odluci usvojenoj
po preporuci dr`avne revizije i
koja ne predvi|a nikakva uve-
}anja ni smanjenja. Na dnev-
nom redu se, pored ove na{lo
jo{ osam ta~aka, a Op{tinsko
ve}e je, izme|u ostalog, razma-
tralo i usvojilo Izve{taj o radu
Op{tinske uprave. Rad Op{tin-
ske uprave ocenjen je kao efika-
san, saop{tava pribojska infor-
mativna slu`ba. Op{tinska in-
formativna slu`ba saop{tava da
je utvr|en i prosle|en Skup{tini
op{tine na usvajanje Izve{taj o
poslovanju JP „Toplana Pri-

boj“, kao i Predlog Programa
kori{}enja sredstava bud`et-
skog fonda za za{titu `ivotne
sredine. Pribojce, koji imaju te-
{ko}e da prirodnim putem do-
biju decu, obradova}e vest da
}e op{tina pove}ati sredstva za
vantelesnu oplodnju. Ovu fi-
nansijsku pomo} op{tina Pri-
boj daje od 2013. godine daje
parovima i do sada je iznosila
185.000 dinara. Novim pravil-
nikom, sredstva se mogu odo-
briti u iznosu do 300.000 dina-
ra, a parovi nisu ograni~eni na
ustanove za le~enje steriliteta
samo u dr`avi, ve} se sredstva
mogu koristiti za te svrhe i u
ustanovama u inostranstvu. U
obzir dolaze parovi koji su ve}
koristili tri puta pomo} dr`ave.
Priboj }e, pored toga, |ake pe-
{ake pomo}i sa po 8.000 dinara
za {kolsku godinu. S.D. 

Premijer i predsedni~ki kandidat Aleksandar Vu~i} 
otvorio Atletski stadion u Novom Pazaru

Obe}an auto put 
preko Pe{teri

Pobeda onih koji imaju viziju: Vu~i} i Ljaji}
na otvaranju Atletskog stadiona 

Ulo`eno 136,6 miliona dinara:
Otvaranje Atletskog stadiona

Potrebna velika fabrika
Premijer Vu~i} je novinarima rekao da je Novom Pazaru potreb-

na velika fabrika koja }e zaposliti izme|u hiljadu i dve hiljade ljudi.
Naglasio je da se o tome vode intenzivni dogovori sa stranim inve-
stitorima, „kojima uvek nudimo i Novi Pazar i Kraljevo“ i o tome }e
vi{e da ka`e kada bude sve dogovoreno. „Radi}emo na tome, kao
{to smo to uradili u Kru{evcu i Ni{u. Dove{}u nekoga po svaku ce-
nu, {ta god bilo i kako bilo „, rekao je srbijanski premijer.

Podr{ka Bo{njaka Turske 
^lanovi udru`enja Bo{njaka u Turskoj „Bosna - Sand`ak“ sa sedi-

{tem u istanbulskoj op{tini Pendik bili su gosti na otvaranju Atlet-
skog stadiona. Prilikom posete Gradskoj upravi, predstavnik udru-
`enja Erdogan Erden (Muri}) razgovarao je o saradnji Pendika i No-
vog Pazara sa gradona~elnikom Nihatom Bi{evcem i najavio una-
pre|enje odnosa. „Izuzetno smo sre}ni svi mi koje smo poreklom i
srcem vezani za ovaj kraj. U Turskoj ̀ ivi ~etiri miliona Bo{njaka ~ija
podr{ka vama nikada ne}e izostati“, kazao je Muri} nakon sastan-
ka sa gradona~elnikom. Prvi ~ovek Novog Pazara Nihat Bi{evac na-
javio je boravak dece {kolskog uzrasta u Turskoj, u okviru dana Is-
tanbula, kao i susret sa Bo{njacima iz Turske povodom predstoje}ih
Dana dijaspore.
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KULTURA

Nova Varo{ - Kvalitetni i raznovrsni
umetni~ki sadr`aji, izuzetna pose}e-
nost  i rekordan broj u~esnika obele`i-
li  su nedavno zavr{enu lokalnu mani-
festaciju „Dani kulture“. U proteklih
mesec dana u Domu  kulture „Jovan
Tomi}“ prire|eno je 12 pozori{nih,
muzi~kih, likovnih, filmskih i knji`ev-
nih doga|aja, a propratila su ih ~ak
2.043 posetioca.

Ako je suditi po brojnosti doma}ih
po{tovalaca kulturnih de{avanja, najve-
}e interesovanje izazvao je koncert naj-
poznatijeg  a kapela hora na Balkanu
„VIVA VOX“, za koji se mesec dana
unapred tra`ila karta vi{e i u kojem su

u`ivala 424 Novovaro{ana. Program
motivisan tradicijom i izvornim narod-
nim stvarala{tvom „\e je zrno klicu za-
metnulo“,  u kome su u~estvovali brojni
lokalni izvo|a~i i prva frula Srbije Darko
Preli} sa gostima, izazvala je pa`nju 324
posetioca.  

- Po umetni~kom senzibilitetu i struk-
turi gledali{ta potpuno dva razli~ita sa-
dr`aja izazvala su najve}e interesovanje
na{ih sugra|ana. Osim na raznolikosti,
insistirali smo i na kvalitetu programa
{to je bio pun pogodak i najbolji „ma-
mac“ za rekordan broj posetilaca u pro-
teklih par godina. Negovana i prili~no
kompetentna novovaro{ka publika  i za-

slu`uje da se na sceni DK pojavljuje {to
vi{e profesionalnih umetnika uprkos ~i-
njenici da je oblast kulture danas na veli-
kim isku{enjima prevashodno u finansi-
jakom pogledu, ka`e  v.d direktorka DK
Mihrija Had`i}.

Odli~na poseta zabele`ena je i na pro-
jekcijama filmskog hita „Biseri Bojane“,
kojima su prisustvovala 234 poklonika
ove vrste umetnosti.Interesovanje i pa-
`nju gledali{ta  izazvao je i tradicionalno
8-martovski  koncert Tambura{kog or-

kestra DK (230 posetilaca), slede kabare
Gorana Sultanovi}a (197), Velikoplanja-
ni sa predstavom „Sabirni centar“ (189),
Novopazarci sa hit komadom „Beton
mahala“ (183), Bajnoba{tani sa de~jom
predstavom „Bajkoplov“ (162), Novova-
ro{ani sa repriznim izvo|enjem komada
„@ivot u tesnim cipelama“ (100)...

- U okviru manifestacije nije bilo do-
voljno sadr`aja za najmla|u publiku, na
koju }emo se, me|utim, vi{e fokusirati u
nastavku ovogodi{nje sezone, najavljuje
direktorka DK. Ona isti~e da ove godine
kao organizatori svetkovine nisu dozvo-
lili da besparica  skre{e programe, ve} su
zna~ajna sredstva obezbe|ena iz donaci-
ja. „Planirani bud`et iz kase lokalne sa-
mouprave u{tedeli smo za neke naredne
kulturne sadr`aje, a putem donacija
obezbe|en je iznos od skoro 700.000 di-
nara, od ~ega je u~e{}e Bo{nja~kog naci-
onalnog vije}a oko 550.000. Pomogli su
nam  i brojni drugi doma}i privatni
preduzetnici kojima dugujemo veliku
zahvalnost“, dodaje Had`i}.                

R. Popovi} 

Nova Varo{ - Povodom  {etogodi{njice
uspe{nog rada i postojanja, ~lanovi Tam-
bura{kog orkestra Doma kulture „Jovan
Tomi}“ priredili su celove~ernji koncert
kojim su, uz prelepe zvuke starogradske
i popularne muzike, razgalili du{e Novo-
varo{ana.  

Na repertoaru se te ve~eri na{lo dva-
desetak muzi~kih  „bisera“, izvedenih u
nekoliko tematskih  blokova - jedne su
inspirisane melodijama Bosne i severne
Crne Gore i njihovim uticajem na novo-
varo{ku scenu, druge su one sa kafan-
skim {mekom, tre}e  pisane i kompono-
vane namenski za `i~ane instrumente,
~etvrte u evergrin obradama, pete su au-
torske ... 

Tambura{i su svojim muziciranjem i
pevanjem do~arali duh starogradske pe-
sme, prepoznatljive i autenti~ne sevda-
linke, uvek rado slu{anih romansi, a bi-
lo je i kompozicija po ukusu ljubitelja po-
pularnih melodija i retrospektive ever-
grina.“Stara varo{„ „Svi mi ka`u“,
„Bemba{a“, „Oj, Jelo, Jelena“, „[efteli so-
kak“, „\elem, |elem“, „Tamburalo

mom~e u tamburu“, „Ne pitaj“, Jo{ litar
jedan“, „Moja mala nema mane“, „Jova-
no, Jovanke“, „^udna jada od Mostara
grada“ - samo su neke od numera koje
su obele`ile ovaj koncert, koji je bio svo-
jevrsna kompilacija svih dosada{njih na-
stupa ovog ansambla. 

- Osobenim muzi~kim repertoarom,
kojim gajimo ljubavnu lirsku poeziju is-

kazanu kroz romansu, sevdah, evergrin,
istrajavamo u ̀ elji da negujemo koncept
starogradske muzike i od zaborava sa~u-
vamo kvalitetne pesme, od kojih se ve}i-
na pevala i u novovaro{kom kraju - na
poselima, priredbama, sjelima i raznim
drugim sve~anostima i svetkovinama.
Program koji izvodimo u rodnom i okol-
nim gradovima, ali i u regionu, jeste i na{

skromni doprinos u borbi protiv muzi~-
kog {unda i ki~a  - ka`e Faruk Ibi{bego-
vi}, {ef Tambura{kog orkestra DK, koji
je te ve~eri nastupio u sastavu : Zoran
Kne`evi}, Ernes Cerovi}, Predrag Tijosa-
vljevi}, Nikola ̂ ovi}, Hamid Musi}, Mi-
lo{ Boranija{evi} i Daut Krije{torac. Spe-
cijalni gost bio je vokali solista Enes Ha-
d`imurtezi}.  R. P.

Nova Varo{ - Novovaro-
{ki gimnazijalci nasta-
vljaju niz uspe{nih re-
zultata na dr`avnim
smotrama znanja. Filip
Drobnjakovi}, u~enik
drugog razreda ove
{kole, osvojio je tre}e
mesto na nedavno odr`a-
nom 59.Republi~kom tak-
mi~enju iz matematike. Odli~an
plasman „zape~atio“ je osvajanjem 51
poena izborenih  u konkurenciji {ezdese-
tak takmi~ara sa prostora ~itave Srbije. 

- Zadovoljan sam rezultatom, mada
`alim {to mi je nedostajalo svega {est

Nova Varo{ - Na nedavno odr`anoj
Skup{tini Udru`enja potomaka ratnika
1912-1920.  zatra`eno je od lokalne vla-
sti da intenzivira aktivnosti Odbora za
podizanje spomenika ratnicima 1912-
1918. jer je, kako je istaknuto, ostalo ma-
lo vremena do septembra 2018. kada je
planirano otkrivanje.

- Podizanje spomenika na Trgu vojvo-
de Petra Bojovi}a trebalo bi da bude oko-
snica u obele`avanju veka odbrane Srbi-
je i kruna manifestacija u obnavljanju
pam}enja, odavanju po{te, ~uvanju i ne-
govanju se}anja na slavne pretke. Obe-
le`je zaslu`uje da bude visokih umetni~-
kih vrednosti, ba{ kako su zaslu`ili  juna-
ci, a iza odu`ivanja duga potomaka tre-
balo bi da stanu  op{tina i Republika, oce-
njeno je na skupu, na kome su ~lanovi
udru`enja zatra`ili i anga`ovanje pred-
stavnika lokalne samouprave, Doma kul-
ture, Biblioteke, Muzeja i {kola u progra-
mima obele`avanja  zna~ajnog jubileja.

Neophodno je i re{avanje pitanja ve-
zanih za Muzej, prikupljanje istorijske

Apeli i 
Udru`enj

Pod
zavr{iti m

Odli
bil

matura
Ana [a

i Jov
Topa

Uspeh novovaro{kih gim

Filip Dro

Rezultati vredni po{tovanja:
Filip, Ana i Jovana 

Tradicionalni  koncert novovaro{kog Tambura{kog orkestra 

Zvuci tambure na poklon gradu 

[estogodi{njica rada: Novovaro{ki
tambura{i odu{evili publiku

Zavr{eni „Dani kulture“ u Novoj Varo{i 

Bogat program-odli~na poseta 

Popunjen i aprilski repertoar 
Novovaro{ani }e sve do kraja marta i tokom aprila imati priliku da prisustvuju razno-

vrsnim sadr`ajima u Domu kulture. Poslednji dan marta i prvi aprila rezervisani su tra-
dicionalne koncerte KUD-a koji deluje pod okriljem DK“Jovan Tomi}“. Najmla|e pokloni-
ke pozori{ta }e 6.aprila obradovati nastup beogradskog teatra  „Maksimus Art“ sa de~-
jom hit predstavom „Zaljubi se Cica u princa“, a one ne{to starije gostovanje prvaka Na-
rodnog pozori{ta iz Kru{evca, koji }e se doma}oj publici premijerno predstaviti 26.apri-
la komadom „Lepotica Linejna“.  

- U pregovorima smo da u periodu od 20.do 24.aprila budemo doma}ini de~jeg muzi~-
kog internacionalnog festivala, koji okuplja  u~esnike uzrasta od sedam do 18 godina.
Prili~no je izvesno i gostovanje jednog popularnog hora iz Bugarske. U me|uvremenu
}e biti popunjen i bioskopski repertoar, a tokom poslednje sedmice aprila publiku o~eku-
je izlo`ba i promocija Aleksandra Radojevi}a, arhitekte po ~ijem je projektu gra|en no-
vovaro{ki Dom kulture - najavljuje Mihrija Had`i}, direktorka DK. 

Sa programa „\e je zrno klicu zametnulo“:
Etno-grupa Doma kulture
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bodova da se domognem i
drugog mesta. Vi{eme-

se~ni intezivni rad se na
kraju isplatio, a za moj
uspeh je u velikoj meri
zaslu`an profesor Mi-
lan Raji} koji je sa nama

matemati~arima radio i
tokom raspusta, ka`e Filip

uz ocenu da je ovogodi{nje
dr`avno takmi~enje za nijansu

bilo druga~ije od prethodnih jer su re{e-
nja zadataka zahtevala vi{e logi~kog raz-
mi{ljanja. 

Na{ bronzani matemati~ar je ranijih
godina, ina~e, odli~an u~inak imao na

smotrama znanja iz oblasti informaci-
one tehnologije, tako da je sada na
„mukama“ da li da nakon zavr{ene
srednje {kole svoje obrazovanje nastavi
na Matemati~kom fakultetu  ili beo-
gradskom ETF-u.

Boje Gimnazije „Pivo Karamatijevi}“
na republi~kom takmi~enju iz matema-
tike, osim Filipa, branile su i maturantki-
nje Jovana Topalovi} i Ana [aponji}, ko-
joj je u ime organizatora Dru{tvo mate-
mati~ara Srbije dodelilo pohvalu. Daro-
vite gimnazijalke tako|e planiraju da se
u perspektivi u profesionalnom smislu
opredele za matematiku odnosno soft-
versko in`enjerstvo. R. P. 

Prijepolje - U ponedeljak, kada je po~ela
sedma sednica Skup{tine op{tine, odborni-
ci razmatrali, a potom usvojili 11 od 20 ta~a-
ka dnevnog reda prvog ovogodi{njeg zase-
danja, umesto o programima rada i finansij-
skim planovima preduze}a i ustanova koje
se finasiraju iz bud`eta,  nametnule su se te-
me koje se nazivaju „otvaranje fioka“. 

Rovovska verbalna borba odbornika
opozicije, koji su  bili na vlasti godinama i sa-
da{nje vlasti nastavljena je i na ovom zase-
danju Skup{tine op{tine. To da je prvo, tek
u martu, bila je i jedna od zamerki opozicije
jer se, kako vele, kasni sa dono{enjem pro-
grama rada i finansijskih planova ustanova i
javnih preduze}a koji se finansiraju iz op{tin-
skog bud`eta. Pa, ipak, upravo je to bilo naj-
manje analizirano, o tome gotovo da i nije
bilo govora.

Usvojen Program rada
Skup{tina je usvojila svoj program rada

za ovu godinu.  Okvirno. Neke teme, reko-
{e aktuelizuje vreme. Doneta je nova odlu-
ka o Op{tinskoj upravi, a to zna~i da }e na-
~elnice imati i zamenika. Tako|e }e biti

„preslo`ene“ neke slu`be u Op{tinskoj
upravi, a Komisija }e koordinirati  inspekcij-
skim nadzorom, naravno uz adekvatne na-
doknade za ~lanove kojom predsedava za-
menik predsednika op{tine („ne po svojoj
`elji“). Kabinet predsednika op{tine ima}e
tri savetnika. 

Opozicija smatra da je mnogo novih na-
me{tenika i da je to novi namet na bud`et.
Na vreme je usvojen program za{tite, ure-
|enja i kori{}enja poljoprivrednog zemlji{ta
kako bi se obezbedila sredstva za atarske
puteve iz nadle`nog ministarstva {to nije za-
nemarljiv iznos, jer je re~ o desetak miliona
dinara. Pro{li saziv je to propustio da uradi,
pa nisu ozbezbe|ene pare, jer , kako reko{e
oni pro{li na vlasti koji su sada u opoziciji: ni-
je bilo vremena jer su bili izbori. Kako nije bi-
lo vremena, kad je i tada cela zima bila na
raspolaganju, uzvrati{e ovi {to su sada na
vlasti, a bili  pro{li put u opoziciji?! 

JKP „Lim“ definitivno ima veliki gubitak,
od 90 miliona dinara, iako su do sada usva-
jani svi izve{taji o radu koji su bili besprekor-
ni, ~ak i hvaljeni. Pokazalo se da je malo toga
za pohvalu, da je tokom zime stradao cevo-
vod na tek izgra|enom vodovodu od Mr~-
kova~ke reke, da li zbog nemara ili ne~eg
drugog? [teta je milionska. Odbornik Emir
Ha{imbegovi} (SDP),  u svojstvu biv{eg di-
rekora JKP „Lim“ i predsednika op{tine u
pro{lom mandatu, ukazao je da je deo Mr~-
kova~kog vodovoda dobio upotrebnu do-
zvolu i da je propust nove vlasti {to na vre-
me nije stavljen u funkciju. To je izazvalo do-
datne komentare predstavnika „pozicije“

koji su onda postavili pitanje: ko je izdao
upotrebnu dozvolu kad su bili vidljivi brojni
nedostaci kod izgradnje koje je trebalo ot-
kloniti, a tra`en je i odgovor da li su  cevi dva
puta postavljane, da li je to klasi~no pranje
para i kako to brane „patriote za bud`et“ ka-
ko je to formulisao Vesko Zindovi} (SNS).
Naplata je slaba, cene komunalnih usluga,
posebno  vode,  duplo su nì e od najnì ih u
Srbiji {to preduze}e dovodi na granicu funk-
cionisanja.  Otuda potreba da se posle
2013.cene dovedu na „ prihvatljiv“ nivo. Za-
{to je grad prljav, pitali pojedini obornici
opozicije, odgovorio im je v.d. direktora Enis
Memi{ahovi}. „ Isti ~ovek rukovodi  tom rad-
nom jedinicom kao {to je rukovodio i u pro-
{lom mandatu. Ja mu nisam naredio da
grad bude prljav“. Bila je to aluzija da je ru-
kovodilac bio u pro{lom mandatu  odbor-
nik SDP.

Muzej se na{ao pred unakrsnim pitanji-
ma: kako se tretira islamska kulturna ba{ti-
na i da li }e hod`a biti zaposlen da radi na
projektima iz ove oblasti? Opet }e neko, sa-
da iz redova onih koji su 12 godina bili na
vlasti, a nekoliko meseci u opoziciji, postavi-
ti pitanje: musala, Jusovi}a kula. Ima ve} dve

decenije kako se ta dva, ina~e nepostoje}a
objekta, pominju, kako se obja{njava {ta je i
gde „zapelo“ pa da se namah izgrade i re-
konstrui{u. 

Dom urinarne kulture
Ko u Domu kulture nije pla}ao ni greja-

nje, ni vodu, ni zakupninu godinama? Kako
to da su pare od zakupa knjì ene kao prihod
ustanove, iako je to vlasni{tvo op{tine i tre-
ba da bude deo bud`etskih sredstava? Od-
bornik opozicije  Ratko Rakonjac (Dveri)
zbog skora{njeg vandalizma nad sanitarija-
ma ove ustanove Dom kulture nazvao
„Dom urinarne kulture“, po{to je godinama
javni toalet. Da li je zaposlena u Domu kul-
ture odbornica magistar biologije kao ~ista-
~ica i biv{i direktor kome se pripisuje nena-
mensko tro{enje sredstava i dug prema ho-
telu od 700.000 dinara, kako navede ~lan
Op{tinskog ve}a Milan Ga~evi}? Opozicija
smatra da sada{nji  v.d.direktora nema za-
konom predvi|en zavr{en fakultet i da ne
ispunjava elementarne uslove za to mesto,
a nikada nije radio u kulturi. On je imao od-
govor: nije u kulturi ali ima razna druga isku-
stva. Tako je predo~io da je 10 prostorija Do-
ma kulture godinama pod zakupom, neki
nisu pla}ali ni{ta, neki su koristili prostorije
koje su neophodne upravo Domu kulture,
da nedostaju slike iz legata Mile{evske kolo-
nije, da se jo{ ne zna koje su, iako  su tokom
40 godina u koloniji boravili neki od najre-
nomiranijih svetskih umetnika. Da je znao
da u ovoj ustaovi ima problema ali ne toli-

ko: proki{njava na vi{e mesta, pucaju cevi jer
nema grejanje, poplavljeni su podrumske
prostorije...Sve je ovo poznato ve} 20 godi-
na javnosti ali kad je samo pre tri-~etiri godi-
ne Turska razvojna agencija ulo ìla oko
400.000 evra za revitalizaciju Doma kulture,
pred javnost nikada nisu dospeli podaci {ta
je to ura|eno?

Umesto o obimnom i ozbiljnom progra-
mu Centra za socijalni rad odbornici su se
bavili onim {to o~igledno najbolje prepo-
znaju, a to su povremeni paketi pomo}i jer
je to najbolja populisti~ka ulaznica, na {ta je
diskretno ukazala direktorica Sabira Had ì-
avdi}. Poseban program za javnost priredio
je v.d. direktora Turisti~ke organizacije pre-
do~avaju}i kako je i na koji na~in i za koju
zakupninu ustupljen prostor Veseli~i}a ku-
}e za privatnu kafanu. Kako je zakup od go-
dinu dana prerastao u dugogodi{nji, po ce-
ni najpre od evra, iako je jedna kineska
kompanija nudila pet evra po kvadratu, a
potom 56 evra za mesec dana. Kako je „par-
tijska“ ume{nost doprinela da umesto  da
prostor koristi Turisti~ka organizacija za {ta
su izdvojena velika sredstva, najve}i deo bi-
la privatna kafana za koju, ispostavi}e se, ni-

je ni pla}an zakup iako su to direktna bu-
d`etska sredstva. Dakle, kako saznasmo, ni
tako mizerna kirija nije pla}ana. Bilo je tu i
pitanja koliko se namerava kadrova novo
zaposliti i metnuti u turizam. Da li su svi pro-
fila socijalnog radnika koji umesto u Centar
za socijalni rad, gde mu je mesto, nalazi
uhlebljenje u turisti~koj organizaciji iako je
u pro{lom mandatu kao ~lan Op{tinskog
ve}a, {to mu je bilo i prvo zaposlenje, pra-
tio ovu oblast za koju je kvalifikovan. Pote-
zalo se i za po{tenje pojedinaca. I{lo se i po
„porodi~nim stablima“ tamo negde do ku-
rajbera ali se tu naglo i prekinulo pra}enje
„po{tenja“. Poneko zapitao i kakve su to
stavke u finanijskom planu vezane za „spe-
cijalizovane usluge“, silni tro{kovi za {tam-
panje (~ega), a samo 30.000 dinara za me-
dijsku promociju koja je upravo u turizmu
glavna stavka? 

O Domu zdravlja se moglo sve najbolje
re}i i o novoj organizaciji v.d.direktora dr Se-
ada Porovi}a jer je aktivirao seoske ambu-
lante koje su jo{ u pristojnom stanju po{to
su desetinu godina bile zaklju~ane i ostavlje-
ne da propadaju, a uz lekara ide i pokretna
apoteka {to je za ìtelje planinskih, udalje-
nih sela, koji su mahom stari, od neprocenji-
vog zna~aja. Jedino o Biblioteci „Vuk Kara-
d ì}“ koja nastavlja da radi veoma usp{eno,
niko ni prozborio nije. Valjda se htelo poru-
~iti: ko je dokon, samo neka ~ita. 

Na kraju radnog dana, svih jedanaest raz-
motrenih ta~aka je usvojeno. Sednica je na-
stavljena  ju~e. 

Indira Had`agi}-Durakovi}

gra|e i za{titu i prezentaciju kulturno-
istorijskog nasle|a. Udru`enje je podr`a-
lo napore u`i~kog Muzeja i Op{tine da se
konkursom kod Ministarstva kulture do-
biju sredstva za pro{irenje  zbirki ekspo-
nata, {to je najavljeno pre ~etiri i po godi-
ne prilikom otvaranja Zavi~ajnog odelje-
nja. „Apelujemo da se isprave nepravde
i gre{ke, jer je Veliki rat zastupljen sa sa-
mo jednim panoom. Kona~no bi trebalo
da po~ne ure|enje spomen-sobe vojvode
Bojovi}a, umesto tri takve od kojih su
dve, navodno,  u Mi{evi}ima,  o kojima
se godinama vode jalove pri~e i rasprave.
U  Muzeju  je slika vojvode Bojovi}a  kao
jedini eksponat koji podse}a na slavnog
zemljaka, a  umesto 17 nosilaca Kara|or-
|eve zvezde, pominju se samo ~etvorica,
od kojih jedan nije sa teritorije novova-
ro{ke op{tine“, kazao je predsednik
Udru`enja Dragoljub Gagri~i}.

Od Mile{evske eparhije i Fondacije
„Stara Ra{ka“, koje obnavljaju crkvu
Blagove{tenja u [titkovu, zahtevano je da
zatra`e uslove Zavoda za za{titu spome-

nika  kulture iz Kraljeva za konzervator-
sko-restauratorske radove na spomeni-
ku junacima balkanskih i Prvog svetskog
rata. Upu}ene su i molbe potomcima rat-
nika i naslednicima njihovih imanja, kao
i mesnim zajednicama i crkvenim paro-
hijama u Mile{evskoj i @i~koj eparhiji, da
brinu o ure|enju grobalja, odr`avanju i
za{titi spomenika.

- ̂ udan je odnos pojedinaca ili zadu-
`enih za  ba{tinu naroda koji, umesto da
se okrenu oko sebe i brinu o za{titi na-
sle|a, nastoje da  svoje obaveze, odgo-
vornost, nerad, nemar i bruku prebace
na adresu Udru`enja ili da opletu po
onima koji ukazuju na uspavane savesti.
Udru`enje je tu da, neguju}i tradicije
predaka entuzijazmom i energijom me-
nja stanje i odnos prema pro{losti,  da
opomene, podstakne i ohrabri, ali i da se
zajedni~kim naporima stvaraju uslovi
za prezentaciju i objavljivanje dela  lju-
di koji otkrivaju tragove pro{losti i sve-
do~anstva o precima i nasle|u,  isti~u u
Udru`enju. R.P. 

kritike skup{tine novovaro{kog 
a potomaka ratnika 1912-1920.

di}i spomenik, 
muzejsku postavku 
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mnazijaca na dr`avnom takmi~enju iz matematike 

obnjakovi} tre}i 

Prvo ovogodi{nje zasedanje Skup{tine op{tine Prijepolje 

Ko je naredio da grad bude prljav

Uvek zanimljive sednice:
Odbornici prijepoljske SO
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SAVETI POLJOPRIVREDNIH STRU^NJAKA

Bruceloza
Bruceloza je zarazno, akutno ili hroni~no oboljenje prouzrokovano bakterijom
iz roda brucela. Bruceloza goveda i svinja rasprostranjena je u celom svetu, a
bruceloza ovaca i koza u Sredozemlju. Ova bolest se {iri i respiratornim putem,
preko pra{ine, kontaminiranim mlekom, mokra}om ili plodovom vodom za-
ra`ene ̀ ivotinje. Bakterije se u organizmu razmno`avaju, bez obzira na to da li
je patolo{ki proces u nekim organima prestao. Uzro~nici se nalaze u vimenu,
slezini, jetri, limfnim ~vorovima, muskulaturi, dijafragmi, krvi i svaka zara`e-
na jedinka predstavlja izvor zaraze. Izlu~uje se mlekom, mokra}om, fekalija-
ma, vaginalnom sekrecijom. Iz mleka se dugo izlu~uju i do 140 dana, zbog ~e-
ga se lako inficira {tala. Zaraza se {iri i polnim op{tenjem ̀ ivotinja.

Klini~ka slika - Inkubacija traje 14-18 dana u proseku do dva meseca. ̂ esto
je jedini simptom poba~aj koji mo`e da se desi u svako doba graviditeta, zapa-
ljenjem mle~ne ̀ lezde i kod mu`jaka orhitis -zapaljenje zglobova i nekroti~no
zapaljive promene. Te promene nalaze se i na fetusu  i plodovim ovojnicama.
Promene na vimenu  vide se samo mikroskopskim pregledom. Kod ovaca i ko-
za, uzro~nik je brucella melitenzis. Zaraze se naj~e{}e vodom i hranom, re|e
preko povreda na ko`i ili vimenu i preko genitalnih organa. U slu~aju brucelo-
ze, u stadu mo`e biti 40-90 odsto poba~aja, koji nastupaju iznenada, bez pret-
hodnih simptoma, uz pove}anje telesne temperature.

Bruceloza kod ljudi - Ljudi se zara`avaju upotrebom nekuvanog mleka za-
ra`enih `ivotinja ili mle~nih proizvoda, direktnim kontaktom sa zara`enom
stokom, njihovim sekretima i tkivima, ali se ne prenosi sa ~oveka na ~oveka.
Inkubacija traje 15-20 dana. Simptomi su: malaksalost, glavobolja, krvarenje
iz nosa, zatvor, nesanica, visoka temperatura i do 40 stepeni, znojenje, aritmi-
ja, uve}anje vratnih limfnih ~vorova, bolne jetre na palpaciju, uve}ana slezina,
osip ko`e, bolovim u mi{i}ima i zglobovima.

Dijagnoza se postavlja na osnovu epiotiolo{ke slike na terenu, a potvr|uje
se u laboratoriji. U na{oj zemlji se terapija sprovodi samo kod ljudi, jer se zoo-
noze suzbijaju i iskorenjuju po odredbama zakona. Kod nas nema ni specifi~-
ne imuno profilakse.

Bilal Taji}, dipl. ing sto~arstva 

Nova Varo{ - Industrijska proizvod-
nja u desetak op{tina Zlatiborskog
okruga, koje pokriva Regionalna pri-
vredna komora sa sedi{tem u U`icu,
zabele`ila je u 2016. rast od 5,4 odsto u
odnosu na prethodnu godinu. Prvi put
u poslednje vreme je taj rast je ve}i od
ukupno ostvarenog na nivou Republi-
ke, na ~ijoj je  teritoriji zabele`eno po-
ve}anje od 4,6 odsto. U odnosu na
2015. godinu, vrednost spoljnotrgo-
vinske razmene na podru~ju Regiona
ve}a je za 2,3 odsto i ukupno je iznosi-
la oko 1,1 milion dolara. 

Plate su, me|utim, u ovom delu dr-
`ave bile zna~ajno ni`e od dr`avnog
proseka, a i potro{a~ke cene su u istom
periodu pove}ane za skoro dva proce-
nata. Prema podacima u`i~ke Privred-
ne komore, sva tri sektora industrije
ostvarila su rast obima prozvodnje :
prera|iva~ki za 4,3 odsto, snabdevanja
elektri~nom energijom  za 6,3
i rudarstva za ~ak 35,7.

- Od ukupno 17
industrijskih gra-
na zastupljenih
na podru~ju
Regiona, ~ak
11 je ostvarilo
rast proiz-
vodnje, dok je
u njih {est za-
bele`en pad.
Najve}i rast bio
je u proizvodnji
prehrambenih proiz-
voda, pi}a, tekstila, gume i
plastike, metalnih i proizvoda od ne-
metalnih minirala, name{taja,snabde-
vanja elektri~nom energijom,  dok su
najni`i indeksi fizi~kog obima zabele-
`eni u proizvodnji odevnih predmeta,
ko`e, drveta, ma{ina i opreme, kao i

hemikalija i hemij-
skih proizvoda, na-

vodi se, izme|u osta-
log u izve{taju RPK za

grad U`ice i op{tine Nova
Varo{, ^ajetina, Prijepolje, Pri-

boj, Kosjeri}, Arilje, Sjenica, Po`ega,
Bajina Ba{ta i Ivanjica. 

Lane  je spoljnotrgovinska razmena
regiona bila u blagom porastu (ve}a za
2,4 odsto u odnosu na 2015.) i iznosila
je skoro 1,2 miliona dolara. Izvoz je po-

ve}an 2,8, a uvoz za dva procenta.
Ostvareni suficit je bio ve}i za sedam
odsto. U ukupnoj spoljnotrgovinskoj
razmeni, U`ice u~estvuje sa 65 odsto, a
u svim op{tinama regiona ostvaren je
suficit u razmeni sa inostranstvom.
Najve}i suficit ostvarile su op{tine Ari-
lje, Po`ega, ^ajetina, Kosjeri} i U`ice.
Posmatrano po delatnostima, najve}e
u~e{}e u izvozu ostvareno je u proiz-
vodnji metala i metalnih proizvoda,
slede prehrambeni proizvodi, ma{ine i

ure|aji, proizvodnja tekstila i proizvo-
di od gume i plastike. Sa teritorije na{e
regije, najvi{e se izvozili aluminijum-
ski i bakarni proizvodi, a potom i vo}e,
ode}a i municija. Zemlje izvozni part-
neri su Nema~ka, Italija, Bugarska,
Brazil, kao  i kom{ije u regionu, a uvo-
zni Rusija i Kazahstan. Grupacije ze-
malja u kojima je realizovan najve}i
obim izvoza -vi{e od 80 odsto su
Evropska unija i biv{e jugoslovenske
republike.

Nivo prose~ne zarade ispla}ene na
podru~ju Zlatiborskog okruga u de-
cembru pro{le godine, zna~ajno je ni-
`i od republi~kog proseka. Ona je u
na{em Regionu iznosila oko 55.398
dinara, {to ~ini 88 odsto dr`avnog
proseka. Najvi{i nivo zarada ostvaren
je u Sevojnu (71.460), U`icu  (66.468),
i Kosjeri}u (61150), a najni`i u Arilju
(40.607) i Ivanjici (43.238).Prose~na
lanjska zarada u op{tini Nova Varo{
iznosila je 46.685 dinara. Od 25 okru-
ga, Zlatiborski se povisini zarade na-
lazi na 12 mestu. 

- Na podru~ju Regiona  su zaposle-
na 72.085 lica {to je znatno vi{e  u od-
nosu na prose~nu zaposlenost iz
2015. kada ih je bilo 64.540 ili
2013.kada je bilo evidentirano 61 987
zaposlenih lica. Struktura zaposleno-
sti po delatnostima du`i period nije
bitnije promenjena u odnosu na
predhodne godine - najve}i broj onih
koji imaju posao anga`ovani su u pre-
ra|iva~koj industriji, zdravstvu, obra-
zovanju, trgovini, gra|evinarstvu i sa-
obra}aju, navedeno je tako|e u izve-
{taju Regionalne privredne komore,
uz podatak da je na podru~ju Zlati-
borskog okruga u decembru 2016. ne-
zaposlenih bilo tridesetak hiljada, od
kojih je1.500 novoprijavljenih na evi-
denciji tr`i{ta rada. Bez posla je u tom
periodu bilo ukupno 2.064 Novovaro-
{ana, dok ih je u januaru ove godine
evidentirano 2.124.       

Prema podacima RPK, potro{a~ke
cene su, ina~e, u odnosu na decembar
2015. lane pove}ane za 1,7 odsto, a naj-
vi{e su poskupeli hrana i bezalkoholna
pi}a, duvan, da`bine za struju, vodu i
komunalije, ali i name{taj, zdravstve-
ne i transportne usluge. 

R. Popovi}

Pljevlja - Na gradskom groblju Ravni
u Pljevljima, sve je manje mjesta za sa-
hranjivanje umrlih Pljevljaka. Groblje je
do sada nekoliko puta pro{irivano po
du`ini, a sada se od toga odustaje, kako
vi{e ne bi uzimali manastirsko zemlji{te,
ka`e direktorica Komunalnih usluga
Nata{a Markovi}. Ona isti~e da ukoliko
se za mjesec dana ne rije{i problem eks-
proprijacije zemlji{ta na gradskom gro-
blju u Pljevljima, pripadnici islamske
vjeroispovijesti ne}e imati gdje da se sa-
hranjuju. Markovi}ka ka`e da je stanje
alarmantno i da zahtijeva {to hitnije rje-
{avanje problema. Ona je precizirala da
u dijelu groblja namijenjenom pripad-
nicima islamske vjeroispovijesti ima
mjesta za sahranjivanje za jo{ oko mje-
sec dana. Na groblju u Pljevljima, pravo-
slavci i muslimani se sahranjuju na raz-
li~itim stranama. Na pitanje za{to postu-
pak eksproprijacije nije ranije zavr{en,
Markovi}ka je odgovorila da su se vi{e
puta obra}ali nadle`nim u Op{tini koja
treba da zavr{i taj dio posla.

- O~ekujemo da se ovaj problem rije-
{i u narednih mjesec dana. Op{tina se
obratila zahtjevom Vladi da joj ustupi
dio zemlji{ta sa sjeverne, bo~ne strane
groblja, gdje se sahranjuju pripadnici
muslimanske vjeroispovjesti. Od dr`ave
je tra`eno da na Op{tinu prenese dio ze-
mlji{ta kako bi se groblje pro{irilo prema

brdu  20 metara u {irinu i 160 metara u
du ìnu i to bi bilo dovoljno za sahranji-
vanje u narednih 20 godina, isti~e Mar-
kovi}ka.  Potrebno je potom da nadle`ni
Sekretarijat obilje ì staze, saobra}ajnice,
uradi drena`u i uradi druge infrastruk-
turne detalje kako bi se moglo pristupiti
izradi grobnica i okvira za grobna mje-
sta. „Ove poslove je potrebno uraditi {to
hitnije zbog evidentnog nedostatka ure-
|enog zemlji{nog prostora“, rekla je
Markovi}ka i istakla da jo{ ima mjesta za
sahranjivanje pravoslavaca, ali da }e u
dogledno vrijeme biti neophodno novo
pro{irenje groblja i sa isto~ne strane.

Gradsko groblje je otvoreno {ezdesetih
godina pro{log vijeka i  na njemu je do
sada sahranjeno vi{e od 7.000 ljudi. Di-
rektorica Komunalnih usluga je kazala
da su od Op{tine tra ìli da im pomogne
kako bi nabavili kombinovanu ma{inu
koja bi im olak{ala rad. Preduze}e posje-
duje jedino traktor, star dvadesetak go-
dina. Markovi}ka je ocijenila da je neop-
hodno da se uradi i krov na kapeli jer sa-
da{nja betonska podloga proki{njava,
zbog ~ega dolazi do o{te}enja u unutra-
{njosti prostorije, kao i da se zamijeni
oko 500 metara ograde oko groblja koja
je dosta propala. J. Durgut

Gradsko groblje Ravni u Pljevljima

Sve manje mjesta za sahrane 
Alarmantno stanje: 
Gradsko groblje Ravni

U Zlatiborskom okrugu rast proizvodnje za 5,4 odsto 

Industrija u blagom oporavku 

Sva 
tri sektora 

industrije zabele`ila
poja~ane aktivnosti,

ali zarade znatno
ni`e od republi~kog

proseka

Iz jednog od malobrojnih industrijskih
pogona u Novoj Varo{i: Pogon „Sloge“ 



Novi Pazar - Novom Pazaru su se
dogodile martovske radosti. Odbojka-
{i su osvojili Kup Srbije, a atleti~ari do-
bili dom, jedan od najlep{ih u regionu.
Utrkivanje ko }e velelepni atletski sta-
dion i ukras Novog Pazara sa uzvi{enja
s kojeg se pru`a predivna panorama
grada ukrasiti finijim re~ima je na me-
stu. On je i njegov biser, ali i lepotica i
dragulj na Had`etu, kako ga nazva
Asmir Kola{inac. 

Kraj obra}anja najvi{ih politi~kih
li~nosti dr`ave Srbije istovremeno je
ozna~io i po~etak revijalnog optr~ava-
nja kruga od 400 metara. Dvanaest
najboljih atleti~ara Novog Pazara sa
Amelom Terzi} na ~elu presekav{i vrp-
cu u{lo je u cilj, da bi istog trenutka u
zrak poletele konfete ozna~avaju}i na
simboli~an na~in predaju stadiona na
upotrebu atleti~arima. Odli~an na~in i
pravi izbor aktera koji }e ga otvoriti.

Bilo bi licemerno i sebi~no, bez obzira
na prisustvo visokih zvanica, da je ta
~ast pripala bilo kome drugom osim
Ameli Terzi} i njenim klupskim dru-
govima i drugaricama. Da nije Amele,
Elzana Bibi}a, Teodore Simovi} i osta-
lih, potreba za atletskom lepoticom ne
bi ni postojala. Bilo ko drugi da je izgo-
vorio, naravno osim sportista - atleti-
~ara, arhai~ne re~i da stadion progla-
{ava otvorenim, bile bi suvi{ne u gra-
du i zemlji u kojem i u kojoj se u sve i
sva{ta upire prstom. Po analogiji stva-
ri toj li~nosti bi se odmah pripisale i
vanredne i najve}e zasluge za postoja-
nje ovog objekta - urbanog ponosa No-

vog Pazara. Ovako, to je izbegnuto na
najjednostavniji i najefektniji na~in.

Amela Terzi} je u ponedeljak  odra-
dila prvi trening na novootvorenom
Atletskom stadionu  i poru~ila da joj
mnogo zna~i {to }e se sada za velika
takmi~enja pripremati kod ku}e.
„Hvala onima koji su nam omogu}ili
da kona~no dobijemo Atletski stadion,
zna~i mi mnogo, mo}i }u da se spre-
mam u svome gradu i sa svojim prija-
teljima. Naravno, slu`i}e i za razvoj
ostalih atleti~ara i za ostale sportove.

Nadam se da }emo prvom prilikom
ovde organizovati Balkansko prven-
stvo i da }u osvajati medalje pred svo-
jim sugra|anima“, izjavila je Terzi}e-
va. Na stadionu je odr`ano i prvo zva-
ni~no takmi~enje- Gradski kros za u~e-
nike osnovnih i srednjih {kola okupio
je oko 1.150 takmi~ara iz 16 osnovnih i
{est srednjih {kola.  

Kao {to je razumna odluka da na
simboli~an na~in stadion otvore atleti-

~ari predvo|eni svojom prvom zve-
zdom Amelom Terzi}, nikako se, vole-
li ili ne politiku i politi~are, bez njih
ovoga puta nije moglo. Pojavljivanje
Aleksandra Vu~i}a, Rasima Ljaji}a i
Vanje Udovi~i}a bilo je smisleno jer bez
institucija koje oni vode ne bi bilo ni
ovog stadiona. Grad Novi Pazar ulo`io
je u njegovu izgradnju 136.688 miliona
dinara, Ministarstvo omladine i sporta
64.125 miliona dinara. Atletski stadion
izgra|en je na inicijativu AK Novi Pa-
zar, podr`ao ju je Atletski savez Srbije
doniranjem projekta atletske staze. Di-
rektor ASS Slobodan Brankovi} izjavio
je da je ponosan {to je Savez deo tima

koji je finalizovao ovako velelepan obje-
kat. „Novi Pazar, region i Srbija dobili
su moderan stadion za ozbiljna takmi-
~enja. Ovo je i veliki dr`avni projekat.
Da bi se ulo`ena sredstva u njegovu iz-
gradnju po~ela ispla}ivati potrebno je
da stadion za`ivi i da se na njemu odr-
`avaju najve}a kontinentalna i svetska
takmi~enja. Jedno takvo je ve} za ~etiri
meseca, seniorsko Balkansko prven-
stvo“, najavio je Brankovi}. Lokalna sa-
mouprava je stala iza projekta, najvi{e
u onom najzna~ajnijem delu - finansij-
skom. Stadion su na povr{ini od dva
hektara u naselju Had`et izgradile ma-
hom novopazarske firme.  

Ako je utrkivanje u opisivanju lepo-
te stadiona bilo na mestu, to nije bio
slu~aj sa licitiranjem brojem prisutnih.
Veliki broj gledalaca na otvaranju sta-
diona dao je pe~at jo{ jednom istorij-
skom danu za Novi Pazar. Pose}enost
neke manifestacije oduvek je bila va-
`na, ali ona nije su{tina i ne govori naj-

vi{e o njenoj uspelosti. To bi trebalo da
je bila i ostala karakteristika nekih ra-
nijih vremena. Nije na otvaranju stadi-
ona bilo ni 10.000 ni 15.000 ni 20.000

ljudi, pa i da ih je bilo to ne bi bilo ni-
kakvo merilo njenog kvaliteta.  Bilo ih
je manje, a izgledalo je kao da ih ima
100.000. Ova je uspela, uspela bi i da je
bilo mnogo manje o~evidaca nego {to
ih je bilo Oni koji su do{li u~inili su da
Pazar bude predstavljen na do-
stojnstven na~in. Do{li su oni koji vole
sport, oni koji vole atletiku i oni koji
po{tuju one koji dr`e do obe}anja, a da
je bilo i onih koji su morali, pa bilo ih
je, a kad ih i gde to nema u ovakvim
slu~ajevima? Svi zajedno poslali su naj-
lep{u sliku iz Novog Pazara.
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Prvoslav Le{evi}

Nihat Bi{evac: 
Atleti~ari su ovo zaslu`ili

Visokim zvani~nicima i okupljenim posetiocima re~i dobrodo{lice uputio je gra-
dona~elnik Novog Pazara Nihat Bi{evac. „Svojim radom, trudom i rezultatima na-
{i atleti~ari su zaslu`ili ovakav objekat, jedan od najlep{ih na Balkanu. Njegovo
postojanje omogu}i}e i ostalim sportistima iz na{eg grada da po|u stopama Ame-
le, Teodore i Elzana „, re~i su Bi{evca.

Edin Zukovi}: Plod dobrog rada 
-Stadion je plod dugogodi{njih dobrih rezultata na{eg atletskog kluba. Za nas

on je motiv za jo{ bolji rad i razvoj i ostalih atletskih disciplina. Njime dobijamo
mogu}nost da na{ sport omasovimo kroz {kolska, gradska i regionalna takmi~e-
nja, a to zna~i i da na najbolji na~in edukujemo budu}e atleti~are, poru~io je direk-
tor AK Novi Pazar i selektor juniorske atletske reprezentacije Srbije Edin Zukovi}. 

Odbojka{i gosti 
Na pozornicu gde su stajale visoke zvanice stali su nose}i pobedni~ki trofej Ku-

pa Srbije i odbojka{i Novog Pazara. Svaki od njih pojedina~no je primio ~estitke
uglednih gostiju.

Sve~ano otvoren atletski stadion u Novom Pazaru

Dragulj, biser i lepotica

SA ZVEZDOM U POLUFINALU 
Novi Pazar - Odbojka{i Novog Pazara i Crvene zvezde sasta}e

se u polufinalu plej - ofa. Serija po~inje u nedelju u Pendiku. Dalje
}e i}i tim koji zabele`i tri pobede. Do ove faze Novi Pazar je stigao
dvema pobedama nad ekipom Ni{a, u Pendiku 3:1 (24:26, 25:20,
25:15, 25:18) i u Ni{u 3:0 (25:23, 25:19, 25:20).

KONA^NO POBEDA 
Novi Pazar - U 27. kolu Superlige, fudbaleri Novog Pazara po-

bedili su na Gradskom stadionu prvi put posle vi{e od pet meseci.
Golom Milo{a Krsti}a u 56. minutu savladan je Radnik sa 1:0. Zbog
kvalifikacionih reprezentativnih utakmica {ampionat se nastavlja
1. aprila, tada }e Novi Pazar u Kru{evcu gostovati Napretku.

POBEDA FUTSBALERA
Novi Pazar - U 16. kolu Prve futsal lige, Novi Pazar - Lete}i Ho-

lan|anin (Vrbas) 5:3 (0:1). Golove za Novi Pazar postigli su Mutav-
d`i} 2, Sadovi} 2 i Red`ovi}.

NERE[ENO SA OFK 
Novi Pazar - Kadetski tim Novog Pazara u 20. kolu elitne lige

Srbije odigrao je na terenu u [utenovcu 1:1 (0:1) sa OFK Beogra-
dom. Poveli su gosti preko Bogdanovi}a u 14. minutu, izjedna~enje
je doneo ^ajevi} u 49. minutu.

PORAZ RUKOMETA[A 
Novi Pazar - Rukometa{i Novog Pazara u 14. kolu Su-

per B lige nisu uspeli da zadr`e visoku prednost iz prvog
poluvremena utakmice u Leskovcu, Dubo~ica 54 - Novi Pa-
zar 26:25 (7:16).

BEZ GOLOVA  U MIHAJLOVCU
Novi Pazar - Fudbaleri Jo{anice su u Mihajlovcu odigrali bez

golova sa Mihajlovcem 1934, 0:0. Junak me~a bio je golman No-
vopazaraca, Jasmin Ko~. On je u prvom delu prvog poluvremena
odbranio jedanaesterac fudbaleru doma}eg tima Red`i}u.

[AMPIONSKE TITULE
Novi Pazar - Na seniorskom i kadetskom {ampionatu Srbije u

disciplini K1, odr`anom u Vlasotincu, {ampionske titule osvojile su
takmi~arke KBV Novi Pazar, Mirela Barud`i} (48 kg)  i Saida Bukvi}
(52 kg). 

POBEDA U GOSTIMA
Novi Pazar - Ko{arka{i Novog Pazara u 22. kolu Prve regional-

ne lige - Zapad pobedili su kao doma}ini Mile{evac iz Prijepolja
74:61 (17:15, 29:17, 13:15, 15:14).
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Poslali najlep{u sliku
iz grada: Posetioci

Simboli~no otvaranje:
Revijalna trka 

Va`an projekat grada
i dr`ave: Zvanice 

Vanja Udovi~i}: Ula`emo u razvoj 
-Izgradnjom ovakvih objekata pove}avamo kapacitete u Srbiji i omogu}avamo

ne samo najbolje uslove za na{e sportiste, ve} ula`emo u razvoj sportskog turizma
i na taj na~in postajemo lideri u regionu za pripreme sportista, rekao je Vanja Udo-
vi~i}, ministar omladine i sporta
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MEDIJI

RADNIM DANIMA
07:00-07:10 Jutarnji dnevnik
07:10-11:00 Novi Dan
11:00-15:00 Plusiranje
16:00-16:10 Dnevnik
16:10-19:00 Muzi~ki 

vremeplov
19:00-07:00 Music mix

VESTI SVAKOG PUNOG SATA

SUBOTA
10:00-14:00 ^avrljanje
14:00-18:00 Eurotop 

44-repriza
18:00-10:00 Music mix

NEDELJA
10:00-14:00 Uvek nedeljom
14:00-18:00 Eurotop 44
18:00-10:00 Music mix

VA@NI TELEFONI
Op{tina Novi Pazar 020- 313-644/318215 
Op{tina Tutin 020 - 811 133 
Op{tina Sjenica 020 - 741 279 
Op{tina Ra{ka 036 - 736 281
Autobuska stanica Novi Pazar 020 - 318 354 
Autobuska stanica Ra{ka 036 - 738 383 
Meteorolo{ka stanica Meteor Sjenica 020 - 741 008 
Policijska uprava Novi Pazar 020 - 314 744 
Op{tinski i Okru`ni sud - Novi Pazar 020 - 314 391 
Zdravstveni centar Novi Pazar 020 - 314 722
Apotekarska ustanova Novi Pazar 020 - 318 375 
Elektrodistribucija Novi Pazar 020 - 315 117

330 116 
Preduze}e za puteve „Novi Pazar put“ 020 - 314 911
Univerzitet Novi Pazar 020 - 317 754 
Internacionalni univerzitet 020 - 316 634 
Dom kulture Novi Pazar 020 - 313 069 
Regionalno pozori{te Novi Pazar 020 - 322 891 
SOS telefon (KC Damad) 020 - 332 755
Sportski centar Novi Pazar 020 - 312 420
Turisti~ka organizacija Novog Pazara 020 - 338 030
@elezni~ka stanica Ra{ka 036 - 736 008
Dom zdravlja 036 - 736 127
Komunalno preduze}e Ra{ka 036 - 736 622
Centar za kulturu 036 - 736 273
Biblioteka 036 - 736 092
Gradski stadion 036 - 736 650
Sportska hala 036 - 736 794
De~iji vrti} „Veselo detinjstvo“ 036 - 736 120
Apoteka 036 - 738 080
Turisti~ka organizacija 036 - 738 670
Crveni krst 036 - 736 648
Vatrogasna slu`ba 036 - 736 002
Veterinarska stanica 036 - 736 877
Taksi stanice 036 - 740 040 i 036 - 733 222

PRETPLATA
Period:

3 meseca - popust 10% 
= 546,00 din
6 meseci - popust 15%
=1.053,00 din
12 meseci - popust 20%
=2.028,00 din

s tro{kovima dostave na adresu
Kontakt telefon: 011 / 344 - 11 - 86 

lok. 124, 107 /Prodaja/

Sand`ak Danas - Posebno izdanje lista Danas za oblast Sand`aka.  Ure|uju: Safeta Bi{evac (Beograd), Sla|ana Novosel (Novi Pazar). 
Adresa: Novi Pazar, TC Vakuf, 1. maja BB   Telefon i fax: 020 331 570  e-mail: sandzakŸdanas.rs

Pripadnici Slu`be za{tite gasili su po`are na 30 razli~itih lokacija u Pljevljima 

Podme}u po`are, 
niko ih ne ka`njava

Pljevlja - Nakon pauze od desetak
dana, uglavnom zbog nepovoljnih
vremenskih uslova za podmetanje i
razvijanje po`ara na otvorenom, u
periodu od 16 do 21. marta, pripad-
nici Slu`be za{tite gasili su po`are na
30 razli~itih lokacija na prostoru plje-
valjske op{tine.

Ga{eni su uglavnom po`ari trave i
niskog rastinja i u nekoliko slu~ajeva
~etinarske i listopadne {ume.

Po`ari su se potpomognuti vje-
trom brzo {irili i ugro`avali imovinu
mje{tana, ali je samo anga`ovano{}u
pripadnika Slu`be za{tite izbjegnuta
materijalna {teta. O ugro`avanju io-
nako ugro`ene ̀ ivotne sredine ne tre-
ba ni govoriti. Po`ari su se obi~no
razvijali na lokacijama koje nisu pri-
stupa~ne za vozila slu`be pa je ve}ina
njih ga{ena naprtnja~ama i na druge
na~ine. Razlika u odnosu na pred-
hodne po`are je {to su se po~eli pod-
metati na mjestima koja su relativno
udaljena od gradskog podru~ja.

Ono {to je zajedni~ko za sve po`a-
re je da ih izazivaju neodgovorni po-
jedinci. Slu`ba za{tite je u stalnoj ko-
munikaciji sa Upravom policije. Do-
govoreno je da sve dojave o po`arima
budu prijavljene njihovoj kriminali-
sti~koj slu`bi, koja }e sve slu~ajeve
podmetanja po`ara pa tako i izaziva-
nje op{te opasanosti procesuirati.

Prosto je nemogu}e da piromani
za sobom ne ostavljaju nikave trago-
ve, jer se ne radi o profesionalcima
ve} o bahatim ljudima koji ne vode}i
ra~una o tu|oj imovini `ele da zara-
de. Dobro se zna da je opo`areno
podru~je povoljno za rast pe~urke li-
si~arke koju otkupljiva~i dobro pla}a-
ju, pa zarada nije nezanemarljiva.
Osokoljeni time {to prolaze neka`nje-
no iz godine u godinu vatrgasci ima-
ju sve vi{e posla, a prava je sre}a {to
do sada nije bilo ljudskih ̀ rtava.

Goran ̂ avi}, komandir Slu`be za-
{tite i spasavanja, isti~e da ako se ova-
ko nastavi Slu`ba ne}e mo}i udovo-
ljiti svim pozivima, {to mo`e imati
nesagledive posledice. „U posljednjih
nekoliko dana mi smo gotovo 24 ~asa
na terenu. Imali smo veliki broj po`a-
ra, uglavnom na razli~itim pravcima

na{e op{tine, {to je iziskivalo ogrom-
ne napore i ljudstva i tehnike i mogu
re}i da smo dolazili u situaciju kad ni-
smo imali ni ljudstva ni tehnike sa
kojima bi mogli ra~unati u slu~aju
nekog novog po`ara. U nekim slu~a-
jevima savjetovali smo mje{tane ka-
ko da se sami organizuju i da sprije~e
{irenje po`ara,“ isti~e ^avi}. Od ~e-
tvrtka do ponedeljka vatrgasci bu-

kvalno nisu prekidali ga{enje po`ara,
a ^avi} obja{njava da su njihove mo-
gu}nosti ograni~ene i da ne smiju
ostaviti grad neza{ti}en, ukoliko bi
svu tehniku i ljudstvo uputili na teren.
„Pozivam gra|ane da dobro povedu
ra~una {ta rade, jer zbog brojnosti po-
`ara tokom jednog dana ne}emo biti
u mogu}nosti da svima pru`imo po-
mo}. De{ava nam se da ljudi ne}e da

za{tite ni svoju imovinu, ~ekaju}i nas
da interveni{emo. Ovako vi{e ne ide.
Ogromni su tro{kovi na{eg anga`ova-
nja, a niko ne odgovara. Svi moramo
snositi odgovornost za ono {to radi-
mo“, poru~uje ̂ avi}.

Da li }e ovaj apel uroditi plodom
i da li }e pljevaljski vatrogasci odah-
nuti u narednim danima, ostaje da
vidimo. J. Durgut

Zasedao tutinski
parlament 

Tutin - Odbornici Skup{tine op{ti-
ne Tutinu na sednici odr`anoj u sredu
usvojili su vi{e odluka, me|u kojima o
utvr|ivanju naknade za ure|enje gra-
|evinskog zemlji{ta na osnovu koje }e
biti obra~unat porez na imovinu, o
pristupanju te op{tine Nacionalnoj ali-
jansi za lokalni ekonomski razvoj i ku-
povini vojnog kompleksa „Gola}“. Ve-
}inom glasova odbornika usvojeni su
planovi i programi javnih preduze}a i
ustanova. S.D. 

Limske ve~eri de~je poezije
Priboj -U Priboju se danas i sutra

odr`avaju 39. Limske ve~eri de~je po-
ezije. Na konkurs je stiglo  900 rado-
va u~enika od V do VIII razreda iz 34
grada Srbije i Crne Gore. @iri je iza-
brao {est finalista, koji }e nastupiti ve-
~eras u Velikoj sali Doma kulture. Fi-
nalisti su: Du{ica Velimirovi}, V raz-
red, O[ „Stevan ̂ olovi}“ iz Arilja, Va-
lentina Lu~i}, VII razred, O[ „Milivo-

je Borovi}“ [ljivovica, Anja Kurid`a,
VIII razred, O[ „Bo{ko Palkovljevi}
Pinki“iz Stare Pazove, Tamara Ma-
rinkovi}, VIII razred, O[ „Du{an Ra-
dovi}“ iz Bora, Ksenija \uranovi},
VIII razred, O[ „ [tampar Makarije“
iz Podgorice i Irina Mi}ovi}, VIII raz-
red iz kraljeva~ke  O[ „Dimitrije Tu-
covi}“. Ve~eras }e biti progla{en po-
bednik, a u tradicionalnom segmen-

tu manifestacije gost pesnik nastupi-
}e de~ji pesnik Goran Novakov, do-
bitnik „Nevenove“ nagrade i nagrade
„Zmajevih de~ijih igara“. U muzi~-
kom delu programa nastupi}e Valen-
tina Male{evi}, u~esnica niza de~ijih
festivala kao i festivala „Zlatna pahu-
lja“. Finalisti i gosti sutra }e imati
knji`evni susret u O[ „Desanka Mak-
simovi}“ u Priboju. S.D.

Dosada{nji apeli bez efekta:
Po`ar u okolini grada


